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z  o b s a h u  č í s l a  —

TAK NÁM CHTĚJÍ  ZAVŘÍT NEMOCNICI

Prohlášení starosty města, které zaznělo na veřejném zasedá-
ní Zastupitelstva města Opočna dne 15. března 2010.

Ono jde vlastně jen o chirurgické oddělení, ale všichni víme, 
co to znamená. Jen si zkuste představit, jak do války vyráží 
polní nemocnice skvěle vybavená čistě povlečenými lůžky, 
zásobou léků, s příjemným zkušeným personálem, jen ten 
operační sál chybí.
 Takže jde nejspíš o začátek konce opočenské nemocnice. 
Dá se s tím něco dělat? Já jsem přesvědčen, že ano. V prvé 
řadě už nežijeme v komunismu. Žádný Husák ani Štrougal 
už nerozhodují o našem každodenním životě, policie tu není 
od toho, aby nás tloukla, když projevíme svůj názor.
 Takže ho všichni projevme. Buďme hodně hlasití, ať je nás 
slyšet až v Broumově u Franců.
 Jméno našeho hejtmana zde nezmiňuji náhodou. Návrh 
na zrušení chirurgických oddělení padnul na krajské úrovni. 
Nebo jen na úrovni ředitelské? Promiňte, už se trochu v těch 
veletočích ztrácím. Před pár lety se začlenila nezadlužená 
opočenská nemocnice pod náchodskou. Tehdy jsme ještě ne-
protestovali, protože jsme si neuměli představit, co to může 
přinést.
 Teď už to víme. A toho dobrého bylo opravdu málo. Když 
začnete žít se zadluženým člověkem, většinou se sami po ča-
se dostanete do dluhů. Ale nechci tady teď rozebírat kvality 
manažerů náchodské nemocnice, od toho jsou tu povolanější.
 Chci ukázat na vedení Královéhradeckého kraje, na vedení 
holdingu, vedení nemocnice, které hraje dá se říct již několik 
let v barvách ČSSD. Tedy v barvách strany, která v zosobnění 
svého lídra na plakátech po celé zemi bojuje za všechny utla-
čované, chudé, bezmocné a ponížené. Na sobotní programo-
vé konferenci bylo jasně ze strany ČSSD v projevu jejího před-
sedy řečeno: „Zachováme dostupnou zdravotní péči hraze-
nou z veřejného zdravotního pojištění. Šetření prostředků ve 
zdravotnictví tím, že jej učiníme obyčejným lidem nedostup-
ným, je aktem asociálnosti a nehumánnosti nejvyššího řádu.“
 Zde v Opočně vidíme ovšem politiku v reálu. Nemyslím si, 
že zavření nemocnice v nějakém městě může být krokem ku-
předu, který by obyvatelé přivítali s jásotem.
 Úmyslně se teď odkloním od politiky, protože zdravotní pé-
če nemůže být nástrojem politického boje nebo nějaké před-
volební agitace. Nemocnice má sloužit pro naše občany. Na-
šim občanům má poskytovat účinnou a také RYCHLOU po-
moc, to rychlou podtrhuji. Vždyť v sázce jsou lidské životy, 
lidé, kterým je zle. Kladu první otázku, abych zjistil důvod, 
proč chirurgii zavřít.

Chybí nám pacienti?
Ukazuje se, že ne. Lidé ze širokého okolí Opočna, Dobrušky, 
podhůří i Orlických hor samých? Sami hromadně podepisu-
jí petice, protože svou nemocnici chtějí. Chtějí ji starostové 
blízkých obcí, kteří sami iniciují další prohlášení. Máme pod-
pory mikroregionů a otevřené dopisy. Chtějí ji staří i mladí, 

nemocní i zdraví. Pod petičními archy jsou podpisy z více 
než 250 měst, obcí a vesniček.
 Ti všichni opočenské nemocnici věří, rádi sem 150 let jez-
dili a doufají, že nejméně dalších 150 let sem jezdit budou. 
Nebo jejich děti a vnoučata. Je snad až trochu ironií, že za-
kladatel naší nemocnice František Alois Skuherský, čestný 
občan našeho města, byl také sám chirurgem.
 Co se stane, pokud se blízká nemocnice zavře a ta vzdále-
nější se nenafoukne? Na všechny zákroky a péči se bude čekat 
déle, nebo ne? S každou bolestí či nemocí pojedete na hezký 
výlet do Náchoda či Rychnova. Takže v okamžiku, kdy vám 
bude nejhůř, začnete listovat jízdním řádem autobusů nebo 
shánět příbuzné s autem. Až tam dorazíte, asi vám dají pořa-
dové číslo do fronty, protože takových akutních žlučníkových 
záchvatů už dnes dorazilo patnáct před vámi. Dobře, kladu 
tedy druhou otázku.

Chybí nám lékaři?
V tom to taky nebude. Lékaři v nemocnici jsou, běžte se podí-
vat. Nikdy jsme zde v Opočně neměli nedostatek odborného 
personálu, což by jistě ohrožovalo poskytování kvalitní péče.
 Zdravotních sester a personálu je tu tolik, že je s trochou 
nadsázky můžeme vyvážet do Náchoda i Rychnova.
 A protože Opočno je město vstřícné k nově příchozím, nikdy 
nebyl problém najít nového lékaře na uvolněné místo. Možná 
jsou ve světě prestižnější nemocnice, které v životopise mladé-
ho lékaře více vyniknou. Ale ti, kteří tu působili a působí, jsou 
tu rádi. A my jsme rádi, že je tu máme. Takže otázka třetí.

Chybí nám peníze?
Ano, tady asi někde bude zakopaný pes. Alespoň podle zdů-
vodnění, které doprovázelo návrh ředitele nemocnice a tento 
návrh byl schválen vedením holdingu.
 Dobře, chybí peníze. A já se ptám: Proč chybí? Kolik chybí? 
Kde se dají sehnat? To by měly být otázky, které si pan hejt-
man klade, když jde večer spát. Pokud si klade otázku, zda si 
někdo zavření chirurgie všimne nebo nevšimne, pak ho asi 
osud opočenské nemocnice příliš nezajímá. Nevím. Alespoň 
takový pocit jsme všichni měli z komunikace kraje s námi.
 Takže, když se teď rozhlédnu okolo sebe, kolik je tu spolu-
občanů, starostů, novinářů, podívám se na internet, co už lidé 
na Facebooku všechno podnikli, podívám se na podepsané 
archy obou petic před sebou, tak můžu říci: Ano, všimli jsme 
si, že někdo rozhoduje „o nás, bez nás“. (dokončení na str. 2)
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(dokončení ze str. 1) A my chceme pozastavit Váš záměr, Vaše 
rozhodnutí a otevřít debatu o tom, jak nemocnici dostat zpát-
ky do černých čísel. Víme, že lidé si raději poplatky zaplatí 
sami ze své kapsy, než aby museli jezdit za ošetřením lán svě-
ta. To je značná úspora. Víme, že zdravotnická zařízení, která 
nejsou zapojená do obřích holdingů, mohou v mnoha přípa-
dech nakupovat léky a spotřební materiál levněji, protože si 
mohou vybrat. Víme, protože sami otáčíme každou korunu 
v kapse, že udržovat porodní sál a pokoje vytápěné a přístro-
je blikající již několik let, když není nikde ani noha, když zejí 
prázdnotou, je poněkud divné.
 Domníváme se, že lze hledat investora i na jiných místech, 
než je stát. Že je možné chátrající zeď opravit, zatékající okno 
vyměnit, vrzající lůžko namazat.
 My všichni, co tady jsme, chceme za naši nemocnici bojovat. 
Ne nadarmo se při potkání ptáme druhého, jak mu slouží zdra-
ví. Zdraví máme totiž jen jedno. Stejně jako naši nemocnici.
 Štěpán Jelínek, starosta

Město Opočno přijme pracovníka
na pozici „referent odboru výstavby Městského úřadu Opočno“ 
do pracovního poměru „na dobu určitou, na plný úvazek“ jako 
zástup za osobu po dobu mateřské a rodičovské dovolené, s ná-
stupem od 1. 6. 2010.

Adresa pracoviště: Městský úřad Opočno, odbor výstavby, Kup-
kovo nám. 247, 517 73 Opočno

Stručný popis pracovní náplně: administrativa spojená s pří-
pravou, evidencí a aktivním podílem na tvorbě rozhodnutí, sou-
hlasů, stanovisek a jiných opatření podle zákona č. 183/2006 
Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), 
v platném znění a předpisů souvisejících, zejména zákona č. 
500/2004 Sb., správní řád.

Požadavky na uchazeče:
 – SŠ nebo VOŠ stavebního nebo technického směru, případně 
všeobecného směru se zaměřením na veřejnou správu – řidič-
ský průkaz skupiny B – uživatelská znalost práce na PC (MS Of-
fi ce) – komunikativní typ se smyslem pro pořádek a systém evi-
dence dokumentů a spisů – znalost stavebního zákona a správ-
ního řádu – praxe ve veřejné správě výhodou.

Platové podmínky: 8.–9. platová třída (podle vzdělání a dosa-
vadní praxe), od 13 110 Kč/měsíc.

Termín, místo a způsob podávání nabídek:
Uchazeči o pracovní místo doručí písemné nabídky, obsahující 
základní osobní údaje (jméno a příjmení, datum narození, ad-
resu trvalého bydliště, nejvyšší dosažené vzdělání, dosavadní 
praxi) na adresu Městský úřad Opočno, k rukám Mgr. Renáty 
Černé – tajemnice, Kupkovo nám. 247, 517 73 Opočno, nejpoz-
ději do 9. 4. 2010.

Ve dnech 12.–14. dubna 2010 od 9 do 18 hodin budou aktu-
alizovány a podepisovány v Kodymově národním domě nové 
smlouvy na vodné a stočné s jednotlivými občany. Současně 
budou vydávány složenky za 1. čtvrtletí letošního roku za vod-
né a stočné. Zájemci je budou moci zaplatit v hotovosti. Pro 
Čánku bude tato akce uskutečněna v pohostinství v Čánce ve 
čtvrtek 15. dubna 2010 od 15 do 18 hodin. Na místě budou 
odpovědní pracovníci, kteří zodpoví případné dotazy.

s p o l e č e n s k á  k r o n i k a

únor 2010

v ý z n a m n é  j u b i l e u m  o s l a v i l i :
Václav Malý  6. 2. 1915
Miroslav Čuda 27. 2. 1920
Václav Práza 8. 2. 1920
Františka Rottová 26. 2. 1921
Ing. Kamil Jirásek  9. 2. 1923
Josef Černík 3. 2. 1928
Jaroslav Štrauch   2. 2. 1928
Jiří Vlášek 29. 2. 1928

v í t á m e  n o v é  o b � á n k y
Tereza Březovská 8. 10. 2009
Jan Gramel 2. 12. 2009

P O Z E M K Y  O Ř E C H O V Á

Město Opočno má na prodej posledních 10 zasíťovaných po-
zemků určených k výstavbě rodinných domů v lokalitě Oře-
chová. Výměra pozemků se pohybuje od 896 m2 až po 1579 
m2. Cena je 600 Kč/m2. Pozemky se nachází u silnice Opoč-
no–České Meziříčí.

Bližší informace k prodeji uvedených nemovitostí najdete na 
internetových stránkách www.opocno.cz nebo na městském 
úřadě, odbor majetku a rozvoje města, telefon 494 669 637.

Technické služby města Opočna s. r. o.

Vážení občané, TSMO vám nabízí veškeré instalatérské prá-
ce, provádění vodovodních a kanalizačních přípojek, čištění 
odpadů a další odborné práce z vodárenského oboru.
 Jsme připraveni vám poskytnout odbornou pomoc při 
řešení problémů s úpravou vody, předčištěním odpadních 
vod (lapače tuků, lapoly).
 Najdete u nás i odbornou poradenskou činnost z oblasti 
nakládání s odpady.
 Budeme rádi, když se na nás budete obracet se svými po-
žadavky. A zase zdůrazňuji, že využitím našich služeb pod-
porujete i rozpočet vašeho města.
 Ing. Miloš Machút 
 vedoucí střediska AQUA – TS města Opočna s. r. o.
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 – Natalie MacLeanová: Červené bílé, pije se všude
 Cesta za poznáním vína.
 – František Uher: Plíživá smrt
 Detektivní příběhy.

Dětské oddělení:
 – Walt Disney: Auta
 Disney pohádka pro nejmenší.
 – Waldemar Bonsels: Slabikář včelky Máji
 Pohádkové příběhy.
 – Francesca Simonová: Darebák David čaruje
 Nová dobrodružství Davida a jeho kamarádů.
 – Thomas Brezina: Pirátský poklad
 Dobrodužný příběh s detektivní zápletkou.
 – Matt Groening: Futurama
 První díl komiksové řady.
 – Zuzana Francková: Jako Popelka
 Dívčí román.
 – Bill Slavin: Jak se co dělá
 Obrázková publikace pro malé školáky.
 – Chris McNab: Velká encyklopedie dinosaurů a dalších 
 prehistorických plazů

Kompletní seznam nových knižních titulů naleznete na strán-
kách města Opočna (www.opocno.cz), sekce Městská kni-
hovna, on-line katalog, seznamy a novinky (dole pod vyhle-
dávacím formulářem).

Doporučujeme: Literární toulky světem
Mnoho zapálených cestovatelů, kteří zároveň oceňují dobrou 
literaturu, čte před cestami do blízkých i vzdálených končin 
díla krásné literatury, aby svým budoucím zážitkům dali nový 
rozměr. A v cíli svých cest hledají místa spjatá s tvorbou oblí-
bených autorů, aby lépe pochopili jejich svět. Kdo z nás někdy 
nezatoužil navštívit města, hory, bary, mosty či hotely, kde se 
odehrávají jeho oblíbené romány, nebo kde pobýval jeho oblí-
bený spisovatel? Tento literární průvodce vás zavede na více 
než pět set míst v Evropě a v USA, jež jsou nějakým způso-
bem spjatá s tvorbou autorů, kteří se navždy zapsali do dějin 
literatury. Jeho prostřednictvím se podíváte na yorkshirská 
vřesoviště, jež znáte z románů sester Brönteových, ale také na 
Mallorku francouzské spisovatelky George Sandové, a proj-
dete se po Petrohradu, kde žil a tvořil F. M. Dostojevskij. Bu-
dete mít možnost poznat americký jih, který silně ovlivnil Wil-
liama Faulknera, navštívit zámek Alexandra Dumase a mno-
ho dalších míst. Průvodce uvádí nejenom podrobné informa-
ce o muzeích příslušných spisovatelů a literárních festivalech, 
jež se konají na jejich počest, ale také o hotelích, hostincích 
a restauracích, které navštěvovali a kde se dnešní literární 
poutník může na chvíli přenést do jejich světa. Druhá část pu-
blikace se podrobněji věnuje deseti místům spojeným s tvor-
bou slavných romanopisců, například Bathu, o němž tolikrát 
psala Jane Austenová, Kafkově Praze, Hemingwayově Key 
Westu, Hawthorneově Salemu nebo Paříži Victora Huga. Ať 
už se rozhodnete zúčastnit se večeře na počest skotského ná-
rodního básníka Roberta Burnse, prohlédnout si větrné mlý-
ny, s nimiž bojoval Don Quijote, nebo zajet do San Franciska 
a projít se ulicí, kde partner detektiva Sama Spadea z detek-
tivky Maltézský sokol padl za oběť krásné slečně, vaše literár-
ní dobrodružství by mělo začít na stránkách této knihy. Ne-
chybí řada praktických informací pro cestovatele a knihu do-
plňuje podrobný rejstřík. 368 str., Universum, 2009 

Výjezdy opočenských hasičů

27. 1. 2010 v 7.20 hodin vyjížděla jednotka v počtu sedmi 
mužů k požáru rodinného domu v Dobrušce, Křovická 281.
5. 2. 2010 ve 13.10 hodin vyjížděla jednotka v počtu čtyř 
mužů odstranit sníh ze střechy budovy nemocnice v Opočně.
13. 3. 2010 ve 13.20 hodin  vyjížděla jednotka v počtu osmi 
mužů k požáru nízké budovy v Dobrušce, Radima Drejsla 625.

i n f o r m a c e  z  r a d y  —

Informace z rady města ze dne 15. 3. 2010
 – Oprava kamenné zdi u kostela Panny Marie – rada odsou-
hlasila využití dotace MK ČR ve výši 200.000 Kč na realizaci 
dlouhodobě plánované akce „Obnova kamenné zdi areálu 
kostela Panny Marie“. Opravu provede fi rma Hynek Opočno.
 – Čarodějnice v Opočně 2010 – pravidelnou akci letos v Opo-
čně organizuje Český kynologický svaz, který byl o toto po-
žádán městem Opočnem. Rada odsouhlasila poskytnutí pří-
spěvku 15 000 Kč na provedení akce.
 – Kontejnery na tříděný odpad u ZŠ Opočno čp. 313 – rada 
pověřila řešením neutěšené situace kolem kontejnerů odbor 
majetku a rozvoje města.

Jednání zastupitelstva dne 15. 3. 2010
 – Zahrada MŠ Opočno – ZM rozhodlo přijmout dotaci ve 
výši 328 264 Kč poskytnutou ze Státního zemědělského in-
tervenčního fondu z Programu rozvoje venkova na projekt 

„Zahrada je hra“. Schválením smlouvy o poskytnutí dotace 
a úkony s přijetím dotace spojenými pověřuje radu města.

z á p i s  d o  m at e � s k é  š k o ly

Ve středu 14. dubna 2010 od 13 hodin do 16 hodin se koná 
v beruškové třídě zápis do Mateřské školy v Opočně (ná-
stup září 2010). Děti si tu budou moci pohrát, prohlédnout 
si prostředí MŠ, odnesou si malý dáreček. Vezměte si s se-
bou přezůvky. Těšíme se na vás.
 Za kolektiv MŠ Bc. Hana Kubalová, ředitelka

k n i ž n í  n o v i n k y  —

Oddělení pro dospělé
 – Jesús Hernández: Záhady a tajemství druhé světové války
 Zmizení, úmrtí a nevysvětlené události největšího váleč-
 ného konfl iktu.
 – Rupert Herzog: Násilí není řešení
 Prevence násilí a management konfl iktu ve školách.
 – Klára Janečková: Srdce v písku
 Román.
 – Táňa Keleová-Vasilková: Rozbité štěstí
 Román.
 – Literární toulky světem
 Průvodce po literárních pamětihodnostech.
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Na Masaryka jsme nezapomněli

Tomáš Garik Masaryk se narodil 7. března 1850, připomí-
náme si 160. výročí od jeho narození. Náš první prezident 
navštívil v roce 1926 Opočno, byl přivítán s nadšením 
a s láskou. Dokumenty o této návštěvě jsme zaslali do Rych-
novského deníku, kde jim věnovali celou stránku. Text byl 
krátký, celou další plochu zaplnily čtyři velké fotografi e 
z návštěvy. Text přinášíme čtenářům ON celý, z fotografi í 
jsme vybrali jednu – snad nejhezčí.

Rychnovský deník sobota 6. 3. 2010:
Výročí narození T. G. Masaryka si připomínají i v Opočně. 
Letopisecká komise, která se věnuje historii města, umístila 
na opočenské webové stránky fotografi e, připomínající je-
ho návštěvu v roce 1926.
 „Opočenská kronika věnuje této události několik stran. 
Již úvodní text je ukázkou vřelého vztahu obyvatel k Masary-
kovi, dnešní politici mohou závidět,“ ukazuje archivář leto-
pisecké komise Vladimír Macek úryvek z kroniky: Nadšení 
a nezměrná radost v obyvatelstvu nastala, jakmile došla ú-
řední zpráva, že na své cestě v našem severovýchodu zavítá 
do Opočna náš Osvoboditel, president republiky PhDr. To-
máš G. Masaryk – dne 13. července as o 10. hodině dopo-
ledne.
 „Také další zápisy jsou zajímavé. V kronice jsou přesně ci-
továny projevy jednotlivých řečníků, Masaryk zde zmiňuje 
i dnes tolik diskutovanou nemocnici,“ upozorňuje archivář 
na část projevu tehdejšího prezidenta: . . . Děkuji Vám pane 
starosto okresní, jsou mi známy snahy okresní správní ko-
mise v Opočně i to, jak velkých obětí si vyžádalo postavení 
vaší vzorné nemocnice. Tlumočte okresní správní komisi 
moje uznání a dík a k další činnosti její přání mnoha zdaru!

Svoji úctu k osobnosti T. G. Masaryka vyjádřilo Opočno ta-
ké v roce 1935, kdy mu udělilo titul Čestný občan města.
 Celý zápis z kroniky a další fotografi e najdete na:
www.opocno.cz – Archiv letopisecké komise – Významná 
výročí. Plánujeme další promítání v KND. Času je málo, za-
tím nevíme, kdy se podaří připravit. Ale jedno víme jistě. Že 
o návštěvě TGM v Opočně máme další krásné a zajímavé 
materiály, do promítání je určitě zařadíme.
 Za letopiseckou komisi DM

Pozdravy ze „Starého Opočna“ – soutěž

Autorem písně Nad Beroun-
kou pod Tetínem je kněz 
a hudební skladatel Josef 
Vorel. Narodil se roku 1801 
v domě čp. 28 jako syn far-
ního učitele. Po absolvování 
gymnázia v Rychnově nad 
Kněžnou studoval fi losofi i a 
teologii v Praze.
 Po vysvěcení na kněze byl 
Josef Vorel kaplanem na růz-
ných místech, nejvýznamněj-
ší bylo jeho působení ve Zdi-
cích. Na zdejší faře byl od 
roku 1835 až do své smrti ro-
ku 1874. Pro své sociální cítě-

ní, vlastenectví a hudební nadání byl významnou osobností 
nejen ve Zdicích a nedalekém Tetíně, ale v celém Berounsku. 
Stýkal se s vlastenci, spisovateli a buditeli (např. J. Jungma-
nem nebo K. J. Erbenem). Je autorem duchovní i světské 
hudby, na Erbenovo libreto složil veselohru Sládci. Dnes 
jsou nejznámější jeho písně, z nichž mnohé znárodněly, píseň 
Nad Berounkou pod Tetínem patří mezi nejkrásnější.

Před časem přišel do Opočna dopis od PhDr. Jany Braje-
rové, která je autorkou několika publikací o historii Tetína, 
její nejnovější se bude jmenovat „O písničce Nad Berounkou 
pod Tetínem“. Od té doby jsme tak trochu dopisními přáte-
li. A tak víme, že počátky Tetína jsou v pověstech spojovány 
s Krokovou dcerou Tetou nebo že právě zde byla v roce 921 
zavražděna Sv. Ludmila (babička Sv. Václava). A také víme, 
že obec Tetín (asi 800 obyvatel) na Vorla nevzpomíná pouze 
připravovaným textem. Na zdejší zámek byly v roce 1998 
umístěny hodiny, které hrají ve zvonkohře část znárodnělé 
písně Nad Berounkou pod Tetínem. Historii této písně a je-
jím autorům je také věnována velká vitrína ve zdejším muzeu, 
které bylo otevřeno v říjnu 2002. Tetín je krásný. Podívali 
jsme se na webové stránky obce, je to typ na příjemný výlet. 
Za Josefem Vorlem, Tetínem, ale také za nádhernou přírodou 
(www.tetin.cz – fotogalerie – příroda v okolí obce).
 Čím nám udělala PhDr. Brajerová největší radost? Poslala 
nám CD s názvem „Tetínem s hudbou a slovem“. Překrásné 
CD o historii Tetína je kombinací slova a hudby v podání Jany 
Brajerové a Richarda Pachmana. A právě Richard Pachman 
nazpíval píseň Nad Berounkou pod Tetínem, s jeho laskavým 
svolením jsme tuto nahrávku umístili na naše webové strán_
ky (www.opocno.cz – Archiv letopisecké komise – Soutěž 
ON). Najdete zde i Vorlův rodný domek a další dokumenty.
 Sami vidíte, že Tetín toho pro našeho rodáka dělá hodně, 
a proto jsme této krásné obci věnovali dnešní článek. Opoč-
no si Josefa Vorla připomíná také – v roce 1881 byla na jeho 
rodném domku odhalena pamětní deska. Ale tím to neskon-
čilo – a to už jsme u dnešní otázky. Bylo by neuctivé nezmí-
nit spolek, který pamatují mnozí dříve narození. Nesl jméno 
Vorel a my chceme vědět, o jaký spolek se jednalo.

Na vaše odpovědi se těšíme nejpozději do uzávěrky příštího 
čísla novin, tedy do 6. 4. 2010. Odpovědi zasílejte emailem 
na opocenskenoviny@mu.opocno.cz, smskou na č. 602 301 
808 nebo předejte osobně na podatelně MěÚ. Za LK DM

Prodám družstevní byt v Čánce 3+1.
Dobrá cena (odhad). Tel.: +420 604 655 792
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Nástrahová, RNDr. Marie Vojtíšková Ph.D. a Dagmar Bar-
vířová z Přepych. Děti si pak stříhaly oblečky z látek, které 
nám poskytla Iva Hušková, z kupy donesených vln vybíraly 
a vytvořily vlásky. Někdo pletl copy, jiný panence zhotovil 
krátký sestřih. Dva šicí stroje se ani na chvíli nezastavily. Eva 
Holancová a Ludmila Hofmanová pomohly uplést několik ka-
bátků. Nakonec každý namaloval podle své předlohy panence 
usměvavý obličej a dal jí jméno.
 Panenka musí být opatřena rodným listem a mohli jste si 
je prohlédnout na skautské charitativní akci „Děti pro děti“ 
v sobotu 20. 3. 2010 v Kodymově národním domě.
 Český rozhlas Hradec Králové navázal na projekt organi-
zace UNICEF „Adoptuj panenku a zachráníš život dítěti“ 
a svým projektem MISS PANENKA dále propaguje a pod-
poruje šití panenek pro UNICEF. Smyslem je získat pro-
středky pro celosvětové očkovací programy, které každý rok 
zachrání život milionům dětí, a to za použití symbolu, který 
znají všechny děti na světě – panenky. Každá představuje 
skutečné dítě, které bude v rámci očkovací kampaně UNI-
CEF v rozvojových zemích proočkováno proti šesti hlavním 
dětským chorobám (spalničkám, záškrtu, černému kašli, te-
tanu, tuberkulóze a dětské obrně). Iva Vulasová

O P O Č E N S K Á  N E M O C N I C E
–  k o m p r o m i s  j e  n u t n o s t í  –

Stanovisko paní Lenky Trkalové, 
členky Zdravotního výboru Královéhradeckého kraje

Příspěvek musím rozdělit do tří částí.
1. Jako členka Zdravotního výboru Královéhradeckého 
kraje (dále jen ZV)
ZV je složen z lékařů, ekonomů a zástupců odborů. ZV je po-
radním orgánem rady kraje, o jeho přijatém usnesení jsou při 
různých schvalovacích procesech informováni i zastupitelé 
kraje. Jeho rozhodnutí v podobě usnesení je pro radu kraje 
pouze doporučující. Z toho jasně vyplývá, že konečné hlaso-
vání rady kraje, následně zastupitelstva, může znít PRO návrh 
předkladatele, přestože usnesením ZV s návrhem nesouhlasí. 
 Členové ZV se o záměru uzavření chirurgie dozvěděli, stej-
ně jako ostatní lidé, ze sdělovacích prostředků. ZV se sešel 
6. 3. 2010, kde jsme požadovali vysvětlení.
 Členové ZV doposud datumově a přímo konkrétně o uza-
vření chirurgie v Opočně nehovořili. Byli jsme pouze infor-
mováni o výsledcích hygienické kontroly s tím, že je nutné 
problém řešit.
 Na ZV se o koncepci zdravotnictví hovoří v tomto politic-
kém složení již druhým rokem. Je vcelku jasné, že se bude 
muset optimalizace zdravotnictví v kraji udělat. Kraj je závislý 
na rozpočtu, který není bezedný. Musí se starat nejen o zdra-
votnictví, na bedrech mu leží školství, ekologie, rozvoj obcí, do-
prava, sociální oblast, zemědělství . . .  Každá oblast má svá spe-
cifi ka, problémy, zaměstnance a k tomu určený fi nanční obnos.
 Tohoto jsou si členové ZV vědomi, a proto před svým roz-
hodnutím, lépe řečeno konečnou verzí optimalizace zdravot-
nictví v kraji, požadují od radních odpovědných za zdravot-
nictví v kraji a ředitele zdravotnického holdingu informace 
(využití lůžek, počet operací, počet zdravotního personálu, 
způsob fi nancování nejen od pojišťoven, dostupnost v dané 
oblasti, náklady na provoz, demografi cký vývoj, . . . ). Až bu-
dou všechna tato data na stole jsme schopni zodpovědně, 
podle svého nejlepšího svědomí a vědomí rozhodnout.

k  � á s t i  o p o � n a  z v a n é  š v ý c a r y

V ON ze dne 11. února 2010 mne zaujal článek „Pozdravy 
ze starého Opočna“. Velice znalý kronikář Opočna pan Ra-
thouský vypravuje o vzniku místopisného názvu Švýcary. Ná-
zev jsem znala, ale jak k tomu názvu obec dospěla, bylo pro 
mne velmi zajímavé.
 Možná, že veterinární lékař, či některý z pedagogů místní-
ho odborného učiliště, doplní moje poznámky. Každý střípek 
do mozaiky historie Opočna je vítán.
 Troufnu si poznamenat: v době 19. stol. bylo ctí každého 
šlechtice vypěstovat odrůdu nové květiny, či z plemenářské-
ho hlediska vychovat nové plemeno např. holubů, prasat, psů, 
koní či skotu. Zřejmě z podobného důvodu nechal dovézt 
Rudolf Josef CM ze Švýcarska tzv. skot švycký, čili švýcarský. 
Jednalo se o nejvíce prošlechtěné krátkorohé plemeno z alp-
ské oblasti. Jméno dostal podle švýcarského kantonu Schwyz, 
kde bylo středisko jeho chovu. Vyznačovalo se kombinova-
nou užitkovostí, s velmi dobrou dojivostí a skromností v po-
travě. Bylo to plemeno přizpůsobivé novým životním pod-
mínkám a proto se často vyváželo.
 Křížencem českých červinek se švyckým skotem se stalo ple-
meno opočenská mourka. Vzniklo u nás už počátkem 19. sto-
letí. Chov byl dále propachtován dvěma pachtýřům, kteří ce-
lou plemenářskou práci přivedli v niveč. Jména obou pach-
týřů si již nepamatuji, ale uvádí je spis Čítanka kraje opočen-
ského a dobrušského. Dalším zdrojem byla kniha Světem 
zvířat III. domácí zvířata od autorů Hanzáka, Volfa, Dobro-
ruky, kde jsem se kdysi dočetla o tomto plemeni a bylo mi 
zdrojem veselí. „Mourka“ pro mne tehdy představovala něco 
mezi kravičkou a kočkou. Název je zřejmě odvozen od barvy 
srsti, která asi byla tmavá jako mour. Tmavé zbarvení mělo 
i původní švycké plemeno. To už je ale pouze moje domněnka.
 RNDr. Renata Pavlíčková

š i t í  p a n e n e k  p r o  u n i c e f

V neděli 28. 2. se v opočenské knihovně sešli skauti, aby zhoto-
vili charitativní panenky pro UNICEF. Zvolili jsme tento úno-
rový termín záměrně, neboť 22. 2. slaví skauti na celém světě 
Den zamyšlení. Téma letošního ročníku zní „společně může-
me ukončit extrémní chudobu a hlad“. A my pomáhat chceme, 
a proto jsme tyto oslavy spojili právě s šitím panenek.

S dětmi přišlo i pár maminek a obě paní knihovnice. Dětské 
oddělení se rázem proměnilo ve velkou šicí dílnu. Nejprve 
bylo nutné panenky podle střihu ušít a s tím pomohly ma-
minky, Anna Francová (bývalá sestřička), Jitka Richterová, 
Ing. Radka Mecnerová, Jana Nejmanová z Trnova, Dana 
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budou. Stačilo jen tolik, aby pracovníci při shrnování sněhu 
tento materiál stáhli z kopečka na Starý kopec, kde je místa 
dost a nikomu by nepřekážel. Po dalších čtrnácti dnech, když 
začínalo mírné tání a na střeše domu bylo velké množství 
sněhu, pro jistotu, aby nedošlo k pádu a případnému úrazu, 
jsem objednal u technických služeb odstranění nahromadě-
ného sněhu. Pracovníci přijeli, sníh stáhli jen napůl, že se dál 
na střechu nedostanou. Budiž, sníh nahrnuli na stávající hro-
madu, chodník po sobě taktéž neuklidili. Faktura však přišla 
na částku 730 Kč za třičtvrtě hodiny, o použitém nářadí ne-
chci mluvit. Volal jsem panu Staňkovi, bohužel mě opět odbyl, 
že nic uklízet nebudou a sníh ze střechy je náš problém. Chci 
jen upozornit na fakt, že sníh je z vody a za srážkovou vodu 
platíme čvrtletně nemalé peníze, ať prší nebo je sucho. Dnes 
je jedenáctého března a běžte se podívat, jaký je před našim 
domem stav. Přitom se mají stěhovat noví nájemníci atd.
 V září 2007 jsem objednal u tehdejší fi rmy propojení biolo-
gického septiku, což se k dnešnímu dni neuskutečnilo, proto 
jsem v listopadu minulého roku objednal odčerpání a odvoz 
odpadu, což se rovněž neprovedlo, tak nevím, co si mám 
o těchto věcech myslet. Zdá se mi, že všechno je na domluvě 
a v lidech, v tomto případě se někde něco zadrhlo.
 V Opočně, dne 11. 3. 2010, Hájkovi

 „DEN D“ 2010
–  š e s t n á c t  a n d " l #  r o z d " l e n o  –

V naplněném Východočeském divadle v Pardubicích bylo od-
měněno v neděli 14. 3. 2010 šestnáct východočeských dob-
rovolníků již pošesté originální keramickou soškou anděla 
za nezištnou práci pro druhé.
 „Galavečer Den D je poděkováním všem známým i nezná-
mým dobrovolníkům, kteří bezplatně věnují svůj čas práci 
pro své okolí. Dobrovolník je člověk, kterému není jedno, 
kde a jak žije a má jasnou představu o svém místě v životě.“ 
vysvětlil Radko Martínek, hejtman Pardubického kraje.
 Jednou z oceněných byla i Dagmar Honsnejmanová, kro-
nikářka a knihovnice z Mokrého, která získala cenu veřej-
nosti. Za redakční radu paní Honsnejmanové gratulujeme 
a zároveň jejími ústy chceme poděkovat všem, kteří jste pod-
pořili její nominaci a dali jí během hlasování na internetu 
svůj hlas. Redakční rada

t i s k o v á  z p r á v a

Na slavnostní zahájení cyklu Opočno hudební 2010 při-
pravila Opočenská beseda opět výjimečný koncert. V úte-
rý 18. května vystoupí v Kodymově národním domě v Opo-
čně komorní soubor složený z mladých špičkových pro-
fesionálních hudebníků Barocco sempre Giovane. Tento-
krát bude doprovázet fagotistu Václava Vonáška, vítěze 
Mezinárodní soutěže Pražského jara a houslistku Janu 
Vonáškovou -Novákovou.
 Václav Vonášek absolvoval plzeňskou konzervatoř, poté 
HAMU v Praze, kde získal v roce 2005 magisterský diplom 
a nyní pokračuje v doktorandském studiu. V r. 2002 zís-
kal roční stipendium na Royal Collegge of Music v Londý-
ně, úspěšně absolvoval řadu mezinárodních soutěží – In-
ternational Double Reed Society (Melbourne), vítězem se 
stal i v polské Lodži . . .  Svou účast korunoval vítězstvím 
v soutěži Pražského jara 2009. Od října roku 2006 je čle-
nem České fi lharmonie.

2. Jako asistentka poslankyně parlamentu ČR Soni Markové 
Je naprosto v pořádku, že občané Opočna a přilehlých obcí 
vyjadřují svůj názor. A je potřeba to udělat nyní. Rozhodně 
čekat na jednání zastupitelstva kraje by bylo nesprávné. Pro-
tože, kdyby zastupitelé dostali na stůl „omašličkovaný balí-
ček“ s důvodovou zprávou a tabulkami, stvořený z představy 
pouze jedné strany, a to radních kraje, nejel by přes jejich 
usnesení vlak.
 Je potřeba dojít k určitému společnému kompromisu. A ten 
se rozhodně nevytvoří bez široké diskuse, jak u odborné, tak 
laické veřejnosti s politiky. Diskuse je proto nyní na místě, 
přestože je ovládaná emocemi. Řešení se najde, to mi věřte. 
Nelze uspokojit všechny, vždycky bude někdo s následným 
rozhodnutím nesouhlasit. V tak palčivé otázce, jako je péče 
o zdraví obyvatel kraje, nelze nic uspěchat. Optimalizace 
zdravotnických zařízení musí být prováděna po celkovém 
sladění a domyšlení všech připravovaných fúzí, mít promyš-
lené dopady a důsledky, na nic nezapomenout. Rozhodně se 
odmítáme podílet na šití bolavého zdravotnictví kraje horkou 
jehlou.
 Chtějí-li být „opočenští“ rovným partnerem pro vyjedná-
vání, měli by přicházet s návrhy, s řešením a musí přemýšlet 
o argumentech protistrany. Měli by oslovit své volené krajské 
zastupitele individuálně, pozvat je na den otevřených dveří do 
nemocnice, na besedy a nejen s nimi mluvit, ale i poslouchat 
a přemýšlet o všem, co bylo a bude řečeno. Totéž je potřeba 
vyžadovat od protistrany. Jen vzájemný konstruktivní dialog 
může vést k určité dohodě tak, aby byla spokojenost na všech 
stranách. Jde nám přece všem o jediné: být uzdraveni!

3. Jako občanka Královéhradeckého kraje, matka 2 dětí
Nelíbí se mi, že se ze „zdraví“ udělala služba, že jsme se z pa-
cientů stali klienty či zákazníky.
 Nelíbí se mi, že zde máme státní, krajská, městská, sou-
kromá zdravotnická zařízení, několik pojišťoven. Jsem toho 
názoru, že na zdraví svého lidu by měl dohlížet stát. Bohužel 
s roztříštěností už těžko něco uděláme, proto se musíme na-
učit, „v tom chodit“.
 Jako daňová poplatnice chci být operovaná na špičkově 
vybaveném středisku lékařem, který mou operaci může dělat 
poslepu, protože jsem jeho, v dané diagnóze, 123. pacientka. 
Klid, důvěra a jistota v lékaře a jeho zkušenosti často hrají vel-
kou roli v uzdravení. Při plánovaných operacích si takového 
lékaře ráda vyhledám. Při akutních stavech s potřebou oka-
mžitého zásahu lékaře chci mít po ruce dostupnou oblastní 
nemocnici, ve které mi dokážou pomoci tak, abych se mohla 
do další „zdravotní katastrofy“ usmívat.
 Lenka Trkalová, DiS.,
 asistentka poslankyně PČR Mgr. Soni Markové, 

členka Zdravotního výboru Královéhradeckého
kraje za KSČM

S T Í Ž N O S T  N A  S L U Ž B Y

V polovině ledna letošního roku, tedy asi před dvěma měsíci, 
když napadlo více sněhu, jak bývá zvykem, technické služby 
shrnuly před naším domem v Nádražní ulici čp. 160 sníh 
takovým způsobem, že zablokovaly vjezd a současně vstup 
do domu. Domnívali jsme se, že to je na dočasnou dobu, 
řekněme 3 nebo 4 dny. Vzhledem k tomu, že ani za měsíc 
se nic nedělo, volal jsem na technické služby jestli tu hroma-
du odvezou. Pan Staněk se na mne obořil, že sníh odvážet ne-



Jana Vonášková-Nováková je absolventkou Pražské kon-
zervatoře a Royal College of Music v Londýně. Je vítězkou 
mnoha mezinárodních soutěží, účastnicí mistrovských 
kurzů Roberta Szedera, Sherbana Lupu, Josuy Epstejna 
a dalších. Vystupovala jako sólistka na mnoha prestižních 
koncertních pódiích doma i v zahraničí (mj. Wigmore Hall, 
Bridgewater Hall, Harewood Hall, Ketles Yard – Cambridge) 
a na festivalech Pražské jaro, v Bath, Thaxtedu, Chesteru 
a dalších. Je členkou Smetanova tria.
 Na večeru zazní hudba Mistrů, jakými byli Locatelli, 
Vivaldi, Händel, Mozart, Telemann.
 Předprodej na tento slavnostní koncert bude zahájen 
v Informačním centru v Opočně na Kupkově náměstí v pon-
dělí 26. dubna. Cena vstupenky 100 Kč. Kontakt na IC 
Opočno: telefon 494 668 111, 725 701 820,
e-mail: infocentrum@opocno.cz
 Pokud byste nesehnali vstupenky na tento koncert v Opoč-
ně, bude k vidění a slyšení 20. května na Pražském jaru. ik

p o d " k o v á n í

Kolektiv chirurgického oddělení nemocnice v Opočně dě-
kuje všem občanům, kteří se zúčastnili diskusního večera 
na podporu zachování stávající zdravotní péče v naší ne-
mocnici.

C V I Č E N Í  P I L A T E S

Pod vedením profesionální instruktorky metody PILATES
od dubna každou středu
od 19.30 do 20.30 hodin

V ZŠ, Nádražní ul. v Opočně.
Případné dotazy na tel. č. 606 470 805

Cena:
10 lekcí 500 Kč | 20 lekcí 950 Kč | 1 lekce 100 Kč

� �  d � v o d � ,  p r o �  c v i � i t  p i l at e s
 – získáte ploché břicho a štíhlý pas

 – zbavíte se tukových polštářků
– odstraníte bolesti v zádech

– pořídíte si dlouhé a štíhlé nohy
– zpevníte si tělo a zlepšíte jeho držení

– zbavíte se stresu a únavy
– naučíte se správně dýchat

– odstraníte svalové disbalance
– budete lépe spát

– zlepšíte si kondici

k a l e n d á ř  a k c í  —

březen–duben 2010

 každé úterý od 19.15 hodin v KND
 — BODYFORM CVIČENÍ
 Každé úterý máte možnost si zacvičit a zpevnit svou
 postavu. Cena 40 Kč/osoba.
 Předcvičuje Josef Machač.

 každou neděli od 19 hodin v KND
 — CVIČENÍ PROTI NADVÁZE
 Kondiční cvičení proti nadváze.
 Cena 30 Kč/osoba.

 každý čtvrtek od 16.30 do 17.30 hodin v tělocvičně ZŠ
 — CVIČENÍ S MATEŘSKOU ŠKOLKOU
 Cvičení pro rodiče s dětmi pod vedením paní ředitelky
 Hany Kubalové a paní učitelky Jitky Čtvrtečkové.
 Kromě cvičení děti zdolávají různé překážky, trénují
 rovnováhu chůzí po lavičkách, skáčou na malé
 trampolíně, lezou po žebřinách, houpou se na kruzích,
 ale také se třeba učí básničky.
 
 každý pátek do 23. dubna od 19.30 hodin v KND
 — TANEČNÍ KURZY PRO POKROČILÉ
 Taneční kurzy pod vedením Slávky Němečkové
 z taneční agentury BONSTEP. Pořádá město Opočno.
 
 úterý 30. března 2010 od 18 hodin v KND
 — ANTARKTIDA
 Cestopisná přednáška o Antarktidě doplněná
 fascinujícími fotografi emi. Vstupné 30 Kč.
 Přednášet bude RNDr. Václav Pavel, Ph. D.

 po celý měsíc duben v KND
 — JARNÍ VÝSTAVA ŽÁKŮ ZŠ OPOČNO

 čtvrtek 15. dubna od 19 hodin v KND
 — KONCERT ŠKOLNÍ KAPELY „ZATREST “
 ZUŠ Opočno vás zve na koncert školní kapely
 „Zatrest“ a zpěvaček popu.

 sobota 17. dubna od 9 hodin na zámku v Opočně
 — MEZINÁRODNÍ DEN PAMÁTEK
 Prohlídka běžně nepřístupných prostor zámku.

 pátek 30. dubna od 17 hodin v Lišťovině
 — ČARODĚJNICE
 Průvod z náměstí na Lišťovinu.
 Zajištěna bude hudba s doprovodným programem.
 Podrobnosti budou upřesněny.
 Pořádá Základní kynologická organizace Opočno.

H O K E J

Posledními zápasy byla ukončena hokejová sezona 2009–2010.

m u ž i  –  k r a j s k á  l i g a  m u ž �

Neděle 28. února 2010 / utkání o 7. místo

 HC Opočno — HC Wikov Hronov 11:4 (2:2, 5:1, 4:1)

 B: Židík (Černík), Židek (Herzán), Přibyl (Pavlík, Slezák), Felcman 

 (Černík), Petr (Židík), Černík, Škrabal (Herzán), Černík (Židík), 

 Přibyl (Slezák, Tláskal), Felcman (Černík), Šitina (Přibyl)

 Přes vysokou výhru v posledním zápase na domácím ledě obsazujeme 

 v letošní sezóně konečné 8. místo. Vysokým vítězstvím v základní hra- 

 cí době jsme vyrovnali stav série na 1:1. O vítězi série tak muselo roz- 

 hodnout prodloužení, ve kterém jsme bohužel inkasovali.

j u n i o � i  –  k r a j s k á  l i g a  j u n i o r �

Junioři se umístili v letošním ročníku na konečném 8. místě.

d o r o s t  –  k r a j s k á  l i g a  d o r o s t u

Pátek 5. března 2010

 Nový Bydžov — Opočno 4:3 (1:0, 1:2, 2:1)

 B: Pfeifer, Martínek (Mádr), Bartoň

 V konečném pořadí Krajské ligy dorostu 2009/10 jsme obsadili 10. příčku.
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Příští číslo vyjde 15. 4. 2010 — Uzávěrka 6. 4. 2010 v 15 hodin

Neděle 14. března 2010

 Třebechovice — HC Opočno 5:3 (2:3, 3:0, 0:0)

 B: Mervart, Umlauf (Mervart), Mervart (Naisar)

K poslednímu zápasu sezony jsme nastoupili na ledě soupeře, který 

disponoval fyzicky nejsilnější možnou sestavou. První třetina se ode-

hrála ve velmi dobrém tempu a skončila jednobrankovým rozdílem 

v náš prospěch. Bohužel od druhé třetiny se začal projevovat fyzický 

rozdíl mužstev a Třebechovice otočily vývoj utkání na svoji stranu. Do 

poslední části Opočno nastoupilo s odhodláním změnit vývoj utkání 

a vytvořilo si několik slibných příležitostí, ale domácí gólman byl 

bezchybný.

 Za předvedenou hru si zaslouží mužstvo pochvalu a celkové 2. místo 

 v soutěži je fantastický úspěch.

 Další informace získáte na www.hokej.opocno.cz

F O T B A L

m u ž i  a  –  � . b  t � í d a

Přípravná utkání:
6. března 2010 v Novém Městě nad Metují

 Třebechovice — Opočno 4:2 (2:0)

 B: Lukáš Jelen, Miloslav Škrabal

Neděle 14. března 2010 v Rychnově nad Kněžnou

 Nový Hradec — Opočno 1:0

 Další informace získáte na www.fotbal.opocno.cz

 Zpracoval Miloš Kopecký

s ta r š í  ž á c i  –  k r a j s k á  l i g a  s t.  ž á k �

Neděle 28. února 2010

 HC Opočno — Nový Bydžov 19:0 (8:0, 5:0, 6:0)

 B: Trubač 6, Macek 3, Steklík 3, Doležal 2, Vašata 2, Smola, Šanovec J.,

 Veselý E.

Sobota 13. března 2010

 Hronov — HC Opočno 10:2 (2:1, 4:1, 4:0)

 B: Macek (Trubač), Trubač (Macek)

 Je dobojováno. Na zlato jsme bohužel nedosáhli. Soupeř se na závěr 

 sezony lépe připravil a plně využil domácího prostředí. Do zápasu 

 jsme nastoupili pouze se 12 hráči a po zranění Steklíka a Suchánka 

 jsme dohrávali zápas pouze v deseti. Přesto můžeme být s konečným

 2. místem v Krajské lize spokojeni.

m l a d š í  ž á c i  –  k r a j s k á  l i g a  m l .  ž á k �

Sobota 27. února 2010

 Frýdlant — HC Opočno 11:5 (4:0, 5:2, 2:3)

 B: Hrdlička (Kašparová), Naisar (Mervart), Umlauf, Naisar (Mervart), 

 Hrdlička, Kašparová (Hrdlička), Umlauf (Mervart), Kopecký (Hlou-

 šek), Umlauf, Hrdlička (Kašparová), Hrdlička (Kašparová)

Neděle 28. února 2010

 HC Opočno — Nový Bydžov 5:5 (3:1, 1:2, 1:2)

 B: Kašparová (Franc), Hrdlička (Kašparová), Mervart, Kašparová 

 (Hrdlička), Hrdlička (Mervart)

Sobota 6. března 2010

 Hradec Králové — HC Opočno 1:17 (1:4, 0:7, 0:6)

 B: Naisar (Mervart), Hrdlička (Kašparová), Krulich (Franc), Mervart 

 (Franc), Hrdlička (Kašparová), Naisar (Umlauf), Umlauf (Mervart), 

 Kopecký (Hrdlička), Hrdlička, Mervart, Franc, Naisar (Mráz), 

 Mervart (Umlauf), Kopecký (Krulich), Mráz (Mervart), Mervart 

 (Kašparová), Umlauf (Naisar, Kubíček)

pro podzimní volby
do zastupitelstva města

kandidáti OpočnaNezávislí

ZA
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O
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